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†  W imię Ojca i Syna i Ducha Świętego. 

 

Ten różaniec odmawiamy na Twoją cześć Królowo Krynickich Zdrojów  

oraz jako dziękczynienie za życie, wiarę i cuda św. Jana Pawła II-go. 

 

Wierzę w Boga … 

Ojcze nasz … 

 

Jeśli chcesz znaleźć źródło, musisz iść do góry, pod prąd. 

Przedzieraj się, szukaj, nie ustępuj, wiesz, że ono musi tu gdzieś być. [Św. Jan Paweł II] 

Módlmy się o wiarę. 

Zdrowaś Maryjo … 

 

Dla chrześcijanina sytuacja nigdy nie jest beznadziejna.  

Chrześcijanin jest człowiekiem nadziei - to nas wyróżnia. [Św. Jan Paweł II] 

Módlmy się o nadzieję: 

Zdrowaś Maryjo … 

 

Boża miłość nie nakłada na nas ciężarów, których nie moglibyśmy unieść,  

ani nie stawia nam wymagań, którym nie moglibyśmy sprostać,  

jeśli wzywa, przychodzi z konieczną pomocą [Św. Jan Paweł II] 

Módlmy się o miłość: 

Zdrowaś Maryjo …  
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CZĘŚĆ I - BOLESNA.  TAJEMNICA PIERWSZA – MODLITWA W OGRÓJCU. 

 

Jeśli się modlicie to czemu jest tak źle? 

Jeśli się nie modlicie to czemu jest tak dobrze? … bo źle się modlimy. 

 

Nad głową Jezusa dojrzewały oliwki … jak paciorki różańca, 

Tłoczono z nich oliwę, która dawała światło. 

W ciemności potrzebujemy światła, ale po co nam światło … jeśli nie wiemy dokąd iść. 

 

Bóg kocha nas niewyobrażalnie mocniej niż możemy to sobie wyobrazić.  

Ojcze, wiele spraw jest mi potrzebnych, ale największym pragnieniem jesteś Ty.  

Tato, niech się dzieje wola Twoja, nie moja. 

Maryja wiedziała o tym, być może dlatego nie było Jej w Getsemani,  

żeby nie przeszkadzać w rozmowie Ojca z Synem. 

 

W modlitwie Ojcze nasz musimy z serca wyrzucić wszelką nienawiść.  

Nieprzebaczenie to trzymanie zła. Łaska Ojca nie dociera do serca, które jest zamknięte.  

 

W Ewangelii św. Jana Jezus przebywa w ogrodzie oliwnym jako Bóg. 

Przychodzą po niego, a On pyta: Kogo szukacie? Mówią: Jezusa z Nazaretu.  

Na co odpowiada: Ja Jestem. Ja, Jestem - to imię Boga.  

I wtedy wszyscy cofają się i upadają na twarz, bo to Imię Boga ich powala.  

Jezus nie jest tu przestraszony, ani nie jest przerażony.  

W pojmaniu jest moc Boga, który daje się pojmać. 

  

Ojcze Nasz…,   Zdrowaś Maryjo…,   Chwała Ojcu…,   O mój Jezu … 
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TAJEMNICA DRUGA - BICZOWANIE. 

 

Wśród zwierząt panuje zasada: albo ty atakujesz, albo ciebie atakują.  

Wśród ludzi panuje przekonanie: albo ty bijesz, albo ciebie biją.  

W chrześcijaństwie - jeśli mamy się bić, to tylko o niebo.  

Ja mogę przegrać, byleś Ty Panie był zwyciężył. 

 

W średniowieczu Krzyżowcy udawali się do Ziemi Świętej,  

by mieczem bronić kolebki chrześcijaństwa  

a wrócili z czymś, co stało się o wiele bardziej skutecznym orężem w walce o niebo – 

przywieźli stamtąd różaniec.  

 

Dziś areną walki dobra ze złem jest świat wirtualny - internet. 

W mediach społecznościowych tak łatwo kogoś oczernić, zliczować. 

Poziom agresji, można powiedzieć poziom biczowania w internecie, darknecie,  

niestety także przez chrześcijan jest ogromny  

…. tak jak gdyby było to zupełnie bezkarne.  

Zdamy kiedyś sprawę przed Bogiem z każdego czynu, z tego co mówimy, co piszemy. 

 

Dziś modne są tatuaże, gdzie za pomocą igiełkowania wprowadzany jest tusz do ciała 

człowieka i obce symbole. 

Tak wielu chwali się masażem ciała, kręgosłupa żywymi wężami. 

Tymczasem ciało ludzkie jest świątynią Boga. 

Jak Bóg ma zamieszkać w człowieku,  

który cały wytatuowany okazał lojalność komuś innemu?  

Jezu mój, we krwi ran swoich obmyj duszę z grzechów moich.  

 

Ojcze Nasz…,   Zdrowaś Maryjo…,   Chwała Ojcu…,   O mój Jezu … 
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TAJEMNICA TRZECIA – UKORONOWANIE. 

 

Jezusa bili najniżsi rangą żołnierze na pokaz. Sprawiało im to chyba przyjemność, bo 

wkładali w ten rozkaz całe serce. Jezus też pokazał im serce. Swoje serce – święte i otwarte. 

Widać je na obrazie św. Adama Chmielowskiego Ecce Homo, gdzie opadający z ramion 

czerwony płaszcz tworzy na ubiczowanej piersi Jezusa wielkie serce. 

Święty brat Albert nie pisał uczonych traktatów. On po prostu pokazał, jak należy 

miłosierdzie czynić. Pokazał, że kto chce prawdziwie czynić miłosierdzie musi stać się 

bezinteresownym darem dla drugiego człowieka. Służyć bliźniemu to dawać dar z siebie, 

być dobrym jak chleb – mówił św. Jan Paweł II.  

 

Gdy Syn Człowieczy przyjdzie w swej chwale, (…) zasiądzie na swoim tronie pełnym 

chwały. I zgromadzą się przed Nim wszystkie narody, a On oddzieli jednych od drugich. 

(…) Wówczas zapytają sprawiedliwi: "Panie, kiedy widzieliśmy Cię głodnym i 

nakarmiliśmy Ciebie? spragnionym i daliśmy Ci pić? Kiedy widzieliśmy Cię przybyszem i 

przyjęliśmy Cię? lub nagim i przyodzialiśmy Cię? Kiedy widzieliśmy Cię chorym lub w 

więzieniu i przyszliśmy do Ciebie?"  A Król im odpowie: "Zaprawdę, powiadam wam: 

Wszystko, co uczyniliście jednemu z tych braci moich najmniejszych, Mnieście uczynili". 

Ten jest dobry, kto chce być dobry. [Św. Brat Albert.] 

Ojcze Nasz…,   Zdrowaś Maryjo…,   Chwała Ojcu…,   O mój Jezu … 
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TAJEMNICA CZWARTA – DROGA KRZYŻOWA. 

 

Imię Szaweł oznacza Wielki, Imię Paweł oznacza Mały. Podczas kręcenia filmu Pasja Jim 

Cavizel odtwórca roli Chrystusa dał takie świadectwo: Zmieniając jedną małą literę 

możemy stać się kimś wielkim o oczach Boga, ale to wymaga od nas bycia małym -  jeśli 

chcemy być wielcy. Taka jest droga do świętości. Powołania przychodzą, kiedy się ich 

zupełnie nie spodziewamy. Aktor, który gra w Pasji Chrystusa opowiada dalej: jako 19 – 

latek siedziałem w kinie w moim rodzinnym mieście. Film się skończył, siedziałem w 

ciemności. Znałem się tylko na koszykówce, ale poczułem w sercu takie pragnienie, że 

może powinienem zostać aktorem. Nie miałem pojęcia o aktorstwie, o agentach, 

managerach, ale Bóg wtrącił się w mój rozsądek. Nie wiedziałem czego Bóg ode mnie 

oczekuje, ale miałem głębokie przekonanie, że zostałem wezwany. Za jakiś czas 

zaproponowano mi rolę Dante’sa w filmie Hrabia Monte Christo. Wszystko w tym filmie 

było walką. Dante, młody marynarz, niesprawiedliwie uwięziony żłobie na ścianie napis: 

„Bóg da mi sprawiedliwość”. Wbrew wszystkim przeciwnościom, ten samotny człowiek 

próbuje się uwolnić i przeciwstawić złu. Jest tam wspaniała scena między Edmundem a 

współwięźniem – księdzem. W momencie totalnej rozpaczy, gdy umierający ksiądz pada 

na ziemię odwraca się do Edmunda i wygłasza swoją ostatnią lekcję: „Nie popełnij 

przestępstwa, za które teraz odbywasz wyrok. Pamiętaj! Bóg powiedział: zemsta jest 

Moja”. Dante spojrzał na niego i powiedział: Nie wierzę w Boga. A ksiądz na to: „To 

nieistotne Edmund, On wierzy w Ciebie. Bóg kocha każdego z nas”. 

Po zakończeniu Monte Chriso Jim Cavizel opowiada dalej: nieoczekiwanie otrzymałem 

telefon od Mela Gibsona. Nie znałem go, nie starałem się o rolę, ponieważ nikt nie widział 

o jego planach. Gibson chciał żebym zagrał Jezusa Chrystusa; znalazł mężczyznę w wieku 

33 lat, by zagrać Jezusa Chrystusa. Zbieg okoliczności? Nie sądzę. Czy Twoje życie jest 

zbiegiem okoliczności? A może jest szansą? Może niektórzy z was są teraz nieszczęśliwi, 

zagubieni, niepewni przyszłości, zranieni. To nie jest czas na poddawanie się lub 

wycofywanie się. 

Ojcze Nasz…,   Zdrowaś Maryjo…,   Chwała Ojcu…,   O mój Jezu … 
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TAJEMNICA PIĄTA  – ŚMIERĆ NA KRZYŻU. 

 

Jim Cavizel – aktor, który grał Chrysusa w Pasji opowiada: Kiedy wisiałem tam na krzyżu 

nauczyłem się, że w Jego cierpieniu było nasze odkupienie. Pamiętajcie, że sługa nie jest 

większy od swego Pana. Każdy z nas musi nieść swój własny krzyż. Jest ceną za naszą 

wiarę, za naszą wolność. Byłem dosłownie uderzony biczem, ukrzyżowany, zostałem 

uderzony przez piorun. Miałem operację na otwartym sercu, po prawie 6 miesiącach 

hipotermii. Pewnego dnia podczas kręcenia zdjęć moje ramię zaklinowało się pod belką, 

wtedy ktoś pociągnął ją w innym kierunku, moje mięśnie zostały zerwane, mój bark się 

rozdzielił. Upadłem na ziemię twarzą na piach. W dalszej części filmu Jezus doświadcza 

rozdzielenia barku. Teraz wiem jakie to uczucie. Każdego dnia to odczuwałem. To było 

jak pokuta. Wbiło się w moje ramię, rozdzierając moje ciało i z każdą mijającą godziną ból 

stawał się coraz cięższy. To cierpienie spowodowało, że ta scena jest tak realna. Tak dzieje 

się w naszym  życiu. Niektórzy z nas przyjęli fałszywe chrześcijaństwo, gdzie wszystko 

opiera się jedynie na wesołych rozmowach: Happy Jesus & Glory. W Pasji było wiele bólu i 

cierpienia do chwili Zmartwychwstania. Obejmij swój krzyż i podążaj w kierunku swojego 

celu. Trzeba mieć odwagę; wyjść z tego pogańskiego świata i bez wstydu wyrazić swoją 

wiarę publicznie. Świat potrzebuje dumnych rycerzy ożywionych swoją wiarą. Rycerzy jak 

Święty Paweł, jak święty Jan Paweł II, którzy zaryzykują swoje imię i reputację, by nieść 

wiarę i miłość Jezusa całemu światu. Bóg wzywa każdego z nas do czynienia wielkich 

rzeczy, ale jak często Go zawodzimy odrzucając to wezwanie. Nadszedł czas dla naszego 

pokolenia, aby przyjąć to wołanie Boga. Trzeba na poważnie medytować Pismo Święte, 

trzeba na poważnie brać Sakramenty Święte. Nasza kultura jest teraz w upadku. Świat 

zanurzony jest w grzechu. Święty Maksymilian Kolbe  powiedział, że obojętność jest 

największym grzechem XX wieku; to także największy grzech XXI wieku. Musimy 

przerwać tę obojętność, bo to destrukcyjna tolerancja zła.  Tylko nasza wiara w mądrość 

Chrystusa może nas ocalić, ale do tego potrzeba rycerzy gotowych zaryzykować swoją 

reputację, swoje imię, a nawet swoje własne życie, aby stanąć po stronie prawdy.  

Odetnijcie się od tego zepsutego pokolenia. Czy sądzicie, że to co świat oferuje to 
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prawdziwa wolność? Nie zostaliście stworzeni po to, by się dostosowywać. Urodziliście 

się po to, by się wyróżniać. Bądźcie świętymi. 

Święty Jan Paweł II zapytał: „Podstawowe pytanie jakie jest stawiane przed 

demokratycznym społeczeństwem jest takie: Jak mamy żyć razem?” 

Szukając odpowiedzi na to pytanie musimy wiedzieć, że wolność nie polega na robieniu 

tego czego się chce, ale na robieniu właściwych rzeczy. Wolności od grzechu, wolności od 

słabości, wolności od zniewolenia, które powoduje grzech.  

To jest wolność, dla której warto umrzeć.  

 

Ojcze Nasz…,   Zdrowaś Maryjo…,   Chwała Ojcu…,   O mój Jezu … 
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ZAKOŃCZENIE.  

 

W filmie Braveheart wódz mówi:  

„Widzę przed sobą całą armię moich rodaków przeciwstawiających się tyranii.  

Przybyliście walczyć jako wolni ludzie.  

Co zrobiłbyś z wolnością?  

Walcząc, możesz umrzeć. 

Uciekniesz?  …. Będziesz żyć, przynajmniej przez jakiś czas, ale umierając na swoich 

łożach wiele lat później wiele byś dał, za to, aby mieć jedną szansę, tylko jedną szansę, aby 

tu wrócić i powiedzieć naszym wrogom, że mogą odebrać nasze życie, ale nie mogą 

odebrać nam naszej wolności”. 

 

Każdy człowiek umrze, ale nie każdy żyje prawdziwie. 

Wszyscy musimy walczyć o tę prawdziwą wolność  

i musimy żyć z Bogiem,  

z Duchem Świętym jako tarczą, 

z Chrystusem jako mieczem 

Dołączcie do Św. Michała Archanioła i wszystkich aniołów  

I wyślijmy lucyfera jego sługusów do piekła, gdzie jest ich miejsce. 

 

Imię Szaweł znaczy Wielki, 

Co znaczy Paweł? – Mały, 

więc jeśli chcemy być wielcy w oczach Boga, powinniśmy pozostać mali. 

 

Kupił nas sobie Pan nasz,  

wydał wszystko …. 

co miał na zapłatę.  [Św. Brat Albert.] 

 

Pod Twoją obronę …  † 


